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Zápis č. 6/2023 

z veřejného jednání KMČ Jaroslavice, dne 30. 10. 2023 

Přítomni: V. Karola, L. Surá, Ing. M. Pozzi, M. Buchtík, M. Zbořilová, T. Bureš, V. Záhořák,

      I. Kocourková, 

Hosté: OMZ p. E. Gášková 

Na prezenční listinu se podepsalo 38 občanů + přítomno 8 členů KMČ 

 

Program: 

1. Zahájení, seznámení s realizovanými prioritami v letošním roce 

2. Sportoviště – problémy s hlukem, omezení doby využívání hřiště a vybavenosti 

3. Problematika se zajištěním snížení rychlosti na vedlejších komunikacích 

4. Připomínky k MHD, diskuze 

 

1. Jednání zahájil předseda komise p. Karola. Přivítal přítomné a seznámil je s uskutečněnými 

akcemi komise z priorit. Odbor dopravy realizoval odvodnění pod svodidly na Anenské ulici. 

Odbor městské zeleně upravil terén na návsi a přidal houpačky na dětském hřišti. Byl 

odstraněn nepotřebný chodník u autoservisu a vysazeny keře. Odstraněny tůje a vysazeny 

půdopokryvné růže u zast. MHD Náves. Na podzim byl pod sportovním hřištěm vysazen 

záhon jarních cibulovin, které rozkvetou příští rok na jaře. Pan Karola také připomněl 

kulturní a společenské akce, které byly letos pořádány ve spolupráci se spolkem Beseda a 

SDH Jaroslavice. 

2. Jednání o sportovním hřišti se za OMZ zúčastnila p. Gášková, přítomni byli i oba stěžující 

si občané ze sousedství hřiště. Zopakovali své požadavky na omezení provozu sportoviště 

do 19 hod a odstranění basketbalových košů. P. Gášková přítomné seznámila s jednotným 

řádem provozu na měst. hřištích do 21 hod. Informovala o zpracovávané PD, která má nově 

upravit oplocení hřiště. P. Karola navrhnul dát na ZMZ požadavek na projednání zkrácení 

doby hřiště do 19 hod.. Přítomní občané ve větší míře vyjádřili nesouhlas se zkrácením 

provozu na hřišti a nesouhlasí ani s odstraněním košů. Diskutovalo se o místě, kam by se 

přemístily koše na basketbal, ale v současné době není za hřištěm SK Jaroslavice /ul. Na 

Vrše/ vhodný a dostatečně velký pozemek. Padl návrh, aby se jednalo s vlastníky pozemků 

o výkupu pozemku a rozšíření sportovního hřiště. Padla připomínka ke kontrole a 

odstranění borovic na soukromém pozemku u autoservisu. Řešilo se parkování 

nepojízdných aut z autoservisu na měst. parkovišti, vybudovanému ke sportovnímu hřišti. 

3. Zřízení tzv. „ zóny 30“: diskutovalo se o dopravní situaci na vedlejších komunikacích bez 

chodníku a snahy komise o snížení rychlosti. Padla kritika ke způsobu provádění oprav 

výtluků, kdy jsou díry zasypány kamínky a asfaltem, namísto vyřezání dostatečné plochy a 

položení souvislé asfaltové vrstvy. Celkově jsou občané nespokojeni s údržbou povrchu 

komunikací, zejména u hlavní komunikace Anenská. 

4. Připomínky k MHD: opětovný požadavek na zrušení nástupu předními dveřmi jen na 

zastávkách v místní části.  

Požadavek, aby spoj č. 31 opět jezdil až na zastávku nám. Práce. Chybí návaznost spojů 

z nám. Míru na trolejbusové linky směr do Otrokovic. 

 

Velké zpoždění autobusu, nedodržování jízdního řádu, večerní spoje 1x za hodinu jsou 

nedostačující.  
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Připomínky občanů: 

Návaznost na 31 / 4.26, 5.55 směr Louky, Otrokovice 

14.30 z Malenovic není návaznost na 31 

Večer po osmé hodině 1 spoj. Přijíždí vlaky, jde se z divadla, zejména čtvrtek, pátek 

Ráno jezdí spoje z vozovny na Příluk. Mohly by zajíždět z Obecin do Průmyslové zóny 

Příluky v návaznosti na autobus 31 

Školní spoj na Film. ateliéry / návaznost na linku 31 

 

Diskuze, nové podněty 

- Křižovatka Anenská – vjezd do Pasíček, dodělání chodníku. Kritika situace, která se 

řeší již mnoho let. Jde o nebezpečnou a nepřehlednou zatáčku. Letos se OD rozhodl 

zadat znovu PD na vybudování opěrné zídky se schodišti, rozšíření komunikace a 

dodělání chodníku pod menší opěrnou zídkou na protější straně komunikace. 

Připomínka vlastníků pozemku, aby v projektu zůstaly jejich požadavky, vedení el. 

energie se umístilo pod zem a přemístil se sloup u č. p. 12. 

- Nová studie na přestavbu točny MHD, vyřešení nepřehlednosti a dopr. situace, 

položení chodníkové dlažby kolem celé točny a nový přístřešek. Zajistit přístup k pošt. 

schránkám, možnost parkování. 

- Zajištění celkové opravy povrchu na komunikaci Anenská.  

- Zajistit častější čištění horských vpustí na komunikaci Svažitá, Prudká, Dubovina, 

Pasíčka.  

- Svažitá ulice – kdy bude zařazena do rozpočtu oprava Svažité a vybudování opěrné 

zídky. E.ON zde bude ukládat vedení do země, na to by měla navázat oprava 

komunikace. Aktualizovat projekt. 

- Ul. Dubovina – oprava poškozených polorour u hřbitova, prověřit možnost vybudování 

dalších parkovacích míst u hřbitova, nedostatečné odvodnění ulice Dubovina – větší 

šířka horské vpustě nad domy č. p. 160, č. p. 170. 

- Nové odvodnění na Anenské – dotaz, zda je pod vjezdem do ulice V Dolině dostatečná 

šířka komunikace Anenská, upravit svodidla u propustku vody nad potokem. 

- Ul. Kúsek – opravy povrchu komunikace po výkopech spol. VAK. 

- Na Vrše – ořezy větví kolem komunikace, oprava povrchu od sport. hřiště ke křížku, 

požadavek od zahrádkářů – zpevnění místa, kde jsou cisterny na vodu. 

- VO u budovy Anenská 119 – umístit stínítko, aby nesvítilo do oken domu č. p. 159. 

- Sloup s VO náves u altánku, skříň přemístit, aby nezasahovala do chodníku. 

- Stížnost na hluk u autoservisu, zejména večer a o víkendech, kdy provádějí opravy 

stavebních aut a mechanizace. 

- Doplnění bílého kontejneru na textil. 

 

V Jaroslavicích, 7. 11. 2023 

Zapsala: J. Skydánková, tajemnice KMČ Jaroslavice 

Ověřil: V. Karola, předseda KMČ Jaroslavice 


